

# 學生消息 STUDENT NEWS

## 美國首都華盛頓考察團

### Travel Study Programme to Washington, DC area

二十名本院同學於2012年5月27日至6月10日出訪美國首都華盛頓，同學透過參觀及訪問等活動，加深了對2012美國大選年的認識。本計劃由聯合書院與港美中心合辦。



Twenty College students visited Washington, DC from 27 May to 10 June 2012. Students have deepened their understanding of the American Election of 2012 through visits to relevant organisations. This programme is jointly organised by United College and Hong Kong America Centre.



本院同學獲美國大華府香港中文大學校友會熱情款待，逾二十名校友出席晚宴歡迎本院同學到訪。  
Students received warm welcome from The Chinese University of Hong Kong Alumni Association of Washington Metropolitan Area. Over 20 alumni attended the dinner gathering with the College students.

## 暑期法語及文化考察團

### French Culture and Language Programme at Lyon, France

本院二十五名同學在考察團顧問，日本研究學系 Stephen Nagy 教授（右圖；後排最右）的率領下，於2012年6月1日至15日前往法國里昂天主教大學修讀法語課程。聯合同學更探訪當地家庭，深入了解當地文化。



Twenty-five College students, led by adviser, Professor Stephen Nagy (right picture; back row, far right) of the Department of the Japanese Studies, attended a credit bearing intensive French course during 1-15 June 2012 at the Universite Catholique de Lyon, France. College students also visited the local French families to learn more about the French culture.

## 聯合書院新生簡介會

### United College Sharing Session for Freshmen

聯合書院於7月27日為新生及其家長舉行講座，以便讓新生及家長了解書院制，以及聯合書院的辦學理念和為學生提供的交流機會、獎助學金、全人教育和支援。書院院長余濟美教授、校董馮國培教授、聯合書院校友會副會長何萬森校董、陳震夏宿舍舍監李詠恩教授及恒生樓舍監黃安東先生均於當日出席與新生及家長進行交流。書院亦安排學生代表張寶怡同學（保險、財務與精算學系/一）分享參與邁進地球村系列活動的交流經驗。

未克出席的新生及家長可瀏覽聯合書院新生專頁，以獲取更多新生資訊：<http://www2.cuhk.edu.hk/uc/new-students/cht/index.php>

In order to introduce the college system in CUHK, mission of the United College, exchange opportunities, scholarships and financial aids, whole-person education, as well as support to students of the College, a sharing session was held for the new students and their family members on 27 July. Professor Jimmy C M Yu, College Head; Professor Fung Kwok-pui, College Trustee; Mr Ho Man-sum, College Trustee and Vice President of United College Alumni Association; Professor Vivian W Y Lee, Warden of Chan Chun Ha Hostel, and Mr Wong On-tung, Warden of Hang Seng Hall attended the briefing session. College student, Miss Cheung Po-Yi (IFFA/1) also attended the session to share her experience of joining Globe-Oriented Active Learning (GOAL) Programme.

For more details, please visit our website for new students: <http://www2.cuhk.edu.hk/uc/new-students/eng/index.php>



## 2012-2013 年度書院獎學金 College Scholarships for 2012-2013

以下入學獎學金已開始接受申請：

### (1) 聯合書院全人教育入學獎學金計劃

為鼓勵具有不同專長及技能同學入讀香港中文大學聯合書院，本院設立了「聯合書院全人教育入學獎學金計劃」，其中包括下列獎項：

#### 體育運動入學獎學金

- 此項入學獎學金是為鼓勵具有運動潛質的學生入讀香港中文大學聯合書院而設。獎額三名，每名港幣一萬元。如得獎人於其後的修學年符合所需條件，此獎項將會繼續頒予該得獎人。

#### 陳曾熹博士思源立人入學獎學金

- 此項入學獎學金是為鼓勵積極參與社會服務並有優秀表現的學生入讀香港中文大學聯合書院而設。獎額三名，每名港幣一萬元。如得獎人於其後的修學年符合所需條件，此獎項將會繼續頒予該得獎人。

#### 創意及文化入學獎學金

- 此項入學獎學金是為鼓勵在藝術及文化方面具有創意及潛質的學生入讀香港中文大學聯合書院而設。獎額三名，每名港幣一萬元。

### (2) 迪志精英運動員獎學金

此項入學獎學金是為鼓勵在體壇曾作出重大貢獻的優秀現役及退役精英運動員入讀香港中文大學聯合書院而設，同時亦為提高書院的體育風氣，推動健康校園發展。獎額一至兩名，每名港幣六萬元。如得獎人於其後的修學年符合所需條件，此獎項將會繼續頒予該得獎人。

### (3) 第一代大學生入學獎學金

此項入學獎學金是為鼓勵父母均非大學生的學生入讀香港中文大學聯合書院而設，每名港幣二千五百元。

歡迎所有新生透過書院網頁 <http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/students> 申請，申請日期為 2012 年 8 月 17 日至 9 月 14 日下午 5 時 30 分。詳情請參閱輔導處報告板、瀏覽書院網頁或逕向書院學生輔導處查詢。

Applications are now invited for the following admission scholarships:

### (1) United College Whole-person Education Admission Scholarships Scheme

In order to encourage students with different talents and expertise to pursue studies in United College of The Chinese University of Hong Kong, United College has established "United College Whole-person Education Admission Scholarships Scheme", awards of which include the following:

#### Sports Admission Scholarships

- Sports Admission Scholarships were established to give recognition to year-one students who have achieved high standards in the performance of sports activities as well as to encourage them to further develop these potentials at the United College of The Chinese University of Hong Kong. There are three awards, in the amount of HK\$10,000 each. The Scholarships are renewable provided that the awardees meet the renewal requirements.

#### Dr Thomas Chen Si Yuan Social Service Admission Scholarships

- Dr Thomas Chen Si Yuan Social Service Admission Scholarships were established to give recognition to year-one students who have made outstanding contributions in social services whilst in high school and to encourage them to join the United College of The Chinese University of Hong Kong. There are three awards, in the amount of HK\$10,000 each. The Scholarships are renewable provided that the awardees meet the renewal requirements.

#### Innovation and Culture Admission Scholarships

- The Innovation and Culture Admission Scholarships were established to recognise year-one students who have shown talents and capacity for creativity in the arts and culture as well as to encourage them to further develop these potentials at the United College of The Chinese University of Hong Kong. There are three awards, in the amount of HK\$10,000 each.

### (2) Digital Heritage Elite Athlete Scholarships

The Digital Heritage Elite Athlete Scholarships were established to provide opportunities for present and retired elite athletes who have made significant contributions to the sports world to study in United College of The Chinese University of Hong Kong while at the same time helping to promote sports participation and health awareness in the College. There are one to two awards, in the amount of HK\$60,000 each. The Scholarships are renewable provided that the awardees meet the renewal requirements.

### (3) First-in-the-Family Tertiary Education Admission Scholarships

The First-in-the-Family Tertiary Education Admission Scholarships were established to encourage students who are the first generation in the family to pursue tertiary education at United College of The Chinese University of Hong Kong. The monetary value of each scholarship is HK\$2,500.

All new students are welcome to apply on-line at the College website <http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/students> during the period from 17 August 2012 to 5:30pm of 14 September 2012. For further details, please refer to the announcements on the College notice-boards, the College website or enquire at the Dean of Students' Office.

## 2012-2013 年度新生住宿申請

### 2012-2013 Regular-term Residence Applications for Freshmen

2012-2013 年度聯合書院新生住宿申請將於下列日期接受報名：

- (1) 經香港高級程度會考或非聯招入學新生：2012年8月13日至17日中午12時
- (2) 經香港中學文憑試或非聯招入學新生：2012年8月30日至9月3日中午12時

同學可透過聯合書院網頁 <http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/students> 在網上申請，並按指示於截止申請日期前將相關文件交回書院學生輔導處辦理。逾期或資料不足之申請概不受理。詳情請參閱書院網頁 <http://www.uc.cuhk.edu.hk/> 或向書院學生輔導處查詢。

Applications for the 2012-2013 regular-term residence in the College's student hostels will open for new students during the following periods:

- (1) Freshmen admitted through HKALE or non-JUPAS: 13-17 August 2012, 12:00 noon
- (2) Freshmen admitted through HKDSE or non-JUPAS: 30 August - 3 September 2012, 12:00 noon

Applicants should apply on-line at the United College website <http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/students> and submit relevant documents to the College Dean of Students' Office according to the guidelines. Incomplete forms and late applications will not be considered. For further details, please refer to the College website <http://www.uc.cuhk.edu.hk/> or enquire at the College Dean of Students' Office.



## 2012-2013 年度校內住宿獎學金

### Hostel Residence Scholarships 2012-2013

校內住宿獎學金計劃蒙多位捐款人支持，旨在提供校內住宿資助予有經濟困難的同學，鼓勵同學積極參與校園活動，並爭取學習時間，以提升學業成績。

計劃公開予所有聯合書院在學同學申請。2012-2013 年度的獎學金每個金額為一千三百元正，申請人全年上、下學期最多可獲資助兩個獎額（ $\$1,300 \times 2 = \$2,600$ ）。同學必須獲分配校內宿舍（包括教學醫院宿舍）的宿位方可取得此住宿獎學金。新生的申請日期為2012年8月17日至9月21日。申請表格可於書院網頁下載，查詢請電書院學生輔導處：3943 7575 / 3943 1750。

In order to encourage students to have higher participation in student activities and enable them to maximise their study time for better academic results, the Hostel Residence Scholarships Scheme was established. With generous support from various donors, the scheme provides financial support to needy students.

All United College students are welcome to apply for this Scheme. The amount of each scholarship for 2012-2013 is HK\$1,300. For every successful applicant, a maximum of two scholarships may be allocated for the 1<sup>st</sup> term and 2<sup>nd</sup> term of the academic year (i.e.  $\text{HK}\$1,300 \times 2 = \text{HK}\$2,600$ ). Only applicants being provided hostel place on the University Campus (including hostels of the teaching hospital) would be eligible to receive hostel scholarships. New students can submit application from 17 August to 21 September 2012. Application forms can be downloaded from College webpage. For enquiries, please call Dean of Students' Office: 3943 7575 / 3943 1750.

## 2012-2013 年度校外住宿助學金

### Off-campus Residence Grant 2012-2013

校外住宿助學金旨在提供校外住宿資助予有經濟困難，而又未能成功申請在校內住宿的聯合書院同學，租住較現行家庭住址更接近大學校園的地方，以鼓勵同學積極參與校園書院活動，並爭取學習時間，以提升學業成績。

2012-2013 年度的助學金上限為港幣五千二百元正（以九月起計每學年最多給予十個月的資助，每月港幣五百二十元）。租住單位地區需位於沙田、馬鞍山、大埔或北區。助學金全年均接受申請，申請表格可於書院網頁下載。查詢請電書院學生輔導處：3943 7575 / 3943 1750。

The Grant Scheme provides financial support for students without any hostel places in campus to rent off-campus apartments, which are closer to the University than their family residences. The scheme aims at facilitating student participation in campus activities and maximising their study time for better academic results.

The upper limit of grant for 2012-2013 is HK\$5,200 (Maximum 10 months, HK\$520 each month, starting from September of each academic year). Rented apartments should be located in Shatin, Ma On Shan, Tai Po or North District. Applications are accepted all year round. Application forms can be downloaded from College webpage. For enquiries, please call Dean of Students' Office: 3943 7575 / 3943 1750.

## 新生輔導營

### Orientation Camp

本年度聯合書院新生輔導營訂於2012年9月4至7日於書院校園舉行，主題為「君臨聯合」。籌委會希望透過四日三夜的新生輔導營協助新生認識大學生活和建立網絡，從而加深對聯合書院的了解和凝聚歸屬感，並透過一連串的活動來加深同學對領導才能的認識，以及反思大學生的角色和如何計劃未來的大學生活。查詢請致電 9076 7310 與輔導營籌委會主席陳振華同學聯絡。

The 2012 United College Orientation Camp will be held on the College campus from 4 to 7 September 2012. The theme of the camp is 'United Royalty'. Through the three-night-four-day camp, the Organising Committee aims at helping freshmen to understand university life and establish networks. Also, through a series of mass games and theme activities, freshmen can gain knowledge in leadership skills and reflect on the role of university students and plan for their undergraduate studies. For Orientation Camp details, please contact Mr Moses C W Chan, Chairman of the College Orientation Camp Organising Committee at 9076 7310.

## 學生生活約章 Student Life Charter

由書院學生身心健康工作小組策劃、岑維休先生德育活動計劃贊助的書院學生生活約章計劃自 2008 年推出，至今反應良好。簽署約章的目的在協助同學訂定大學生活及學習目標。歡迎所有學生於網上簽署，網址為([www.cuhk.edu.hk/uc/studentcharter](http://www.cuhk.edu.hk/uc/studentcharter))。

為鼓勵同學參與計劃，此項目亦已列入書院馮堯均先生全人發展獎勵計劃的認可活動之內 ([www.cuhk.edu.hk/uc/wholeperson](http://www.cuhk.edu.hk/uc/wholeperson))。如有查詢，請致電 3943 7570 與書院學生輔導處何惠芬女士聯絡。

Organised by the Taskforce on Students' Well-being and sponsored by the College's Mr Shum Wai Yau Moral Education Scheme, the Student Life Charter was launched in 2008 and received positive feedback from College students. The scheme aims at helping students to set up their personal objectives of their university life and learning. Students are welcome to sign the online version at ([www.cuhk.edu.hk/uc/studentcharter](http://www.cuhk.edu.hk/uc/studentcharter)).

It is also a recognised activity of the United College Mr Fung Sun Kwan Whole Person Development Award Programme ([www.cuhk.edu.hk/uc/wholeperson](http://www.cuhk.edu.hk/uc/wholeperson)). For enquiries, please contact Ms Kitty W F Ho of the College Dean of Students' Office at 3943 7570.

## 2012-2013 年度聯合書院岑才生學長計劃 United College Shum Choi Sang Mentorship Programme 2012-2013

由聯合書院及聯合書院校友會合辦，並獲前書院校董會主席岑才生先生支持的「聯合書院岑才生學長計劃」即將接受報名。學長計劃旨在提供機會讓書院校友與在校同學互相認識，透過一對一的交流模式，建立友誼，分享生活及工作體驗，從而提高在校同學的心智發展，擴闊視野，增強自信，改善溝通技巧。本計劃亦設有海外學長，讓參與國際交換計劃的同學能透過當地校友學長的輔導，在文化及生活方面得到更大的幫助。

有興趣參加的同學請於 2012 年 9 月 10 日至 14 日下午 5 時 30 分透過書院網頁 <http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/students> 申請。簡介會及面試將安排於 2012 年 9 月底進行。遴選結果將於 2012 年 10 月初在書院網頁公佈，另申請人將透過電子郵件獲通知結果。

Applications are invited for the UC Shum Choi Sang Mentorship Programme 2012-13. This Programme, jointly organised by United College and the United College Alumni Association, is supported by Mr Shum Choi-sang, former Chairman of the College Board of Trustees. The main purpose of the Programme is to foster a mentoring relationship between alumni and undergraduate students of the College. Through this mentoring, it is anticipated that students will be able to build up self-confidence, develop good ethics and communication skills, and enhance their knowledge beyond mere book-learning. The Programme will also recruit overseas mentors to provide support to students planning to participate in exchange programmes. Their contact and communications will be mainly by electronic means.

All UC students are welcome to apply on-line at the College website <http://www.cuhk.edu.hk/uc/forms/students> during the period from 10 September 2012 to 5:30pm of 14 September 2012. Briefing session and interviews will be held in late September 2012. The selection results will be announced on the College website in early October 2012. Applicants will also be notified of the results by email.

## 聯合書院國際演講會 United College Toastmasters Club

聯合書院國際演講會自 2005 年 9 月正式成立以來，致力訓練聯合同學公開演講的能力及技巧。同學透過定期參與會議，進行一連串有系統的練習，訓練英語演講技巧及即席演講的應變能力。同學亦可同時學習對其他參加者的演講作出有效的評價。現時合共有超過三十位聯合同學註冊成為會員。

演講會將於 2012 年 9 月 20 日 (星期四) 晚上 6 時 45 分於聯合書院鄭棟材樓 UCC2 講室舉行示範會議，多位極富經驗的國際演講會資深會員將會到場指導。

報名及查詢請致電 6293 7297 或 9573 8781 與主席梁耀輝同學或副會長林俊良同學聯絡。

Since its establishment in September 2005, United College Toastmasters Club (UCTMC) has strived to improve English speaking skills and standards among United College students. At Toastmasters meetings, members have the opportunities to learn by speaking in groups and working with others in a supportive environment. Members receive systematic trainings on impromptu speaking and public speaking through practice and feedback from their fellow club members. At present, more than 30 United College students have registered as members of the Club.

The Demonstration Meeting for recruiting new members will be held on Thursday, 20 September 2012 at 6:45 pm at UCC2, T C Cheng Building, United College. Experienced Toastmasters will attend the demo meeting and coach members on public speaking skills.

For registration and enquiries, please contact Mr Donald Leung, President of UCTMC or Mr Timothy Lam, Vice-President of Public Relations of UCTMC at 6293 7297 or 9573 8781.



**COME TO**

- UNDERSTAND WHAT TOASTMASTERS CLUB IS ABOUT
- HAVE A TASTE OF TOASTMASTERS CLUB MEETING

**UNITED COLLEGE  
TOASTMASTERS CLUB**

**DEMO MEETING**

CHARTERED IN SEPT 2005  
CLUB NO. 859855

**DATE & TIME :**  
20 SEPT (THURSDAY) 6:45- 9:00PM

**VENUE:**  
LECTURE ROOM C2, T C CHENG BUILDING, UNITED COLLEGE

**PLEASE CONTACT :**  
DONALD LEUNG (62937297), TIMOTHY LAM (95738781),  
KENNY WONG (98388696) FOR FURTHER DETAILS  
OR EMAIL US AT [UCTMC1213@GMAIL.COM](mailto:UCTMC1213@GMAIL.COM)  
WEBSITE: [WWW.CUHK.EDU.HK/UCUCTMC](http://WWW.CUHK.EDU.HK/UCUCTMC)

## 2011-2012 「學生校園培訓及服務獎勵計劃」總結報告

### Summary Report of the 2011-2012 Student Campus Training and Service Award Scheme

聯合書院學生校園培訓及服務獎勵計劃於 2011 年 7 月至 2012 年 6 月財政年度中，為下列項目合共資助了 \$670,204.3。共有三百七十九位聯合書院同學參與本計劃作為學生助手。

In the financial year of July 2011 - June 2012, a total of \$670,204.3 was awarded to the following projects under the United College Student Campus Training and Service Award Scheme. 379 United College students were involved as student helpers in the following projects under this Scheme.

Project Title	Supervisor (Dept/Unit)
Student Affairs Project	Mrs Eastre Chan (for Dean of Students' Office)
Student Helpers for College Microcomputer Laboratory	Mrs Eastre Chan (for Dean of Students' Office)
United We Advance	Mrs Christina Li (College Office)
Si Yuan Amenities Centre	Mrs Christina Li (College Office)
Art and Cultural Activities	Mr Ken Ko (for Dean of Students' Office)
United College Fitness Room Student Helpers Scheme (2011-12)	Dr Chan Tak-yau (Physical Education Unit)
United College Head's Cup Student Helper Scheme (2011-12)	Dr Chan Tak-yau (Physical Education Unit)
United College Sports Activities Service Group (2011-12)	Dr Chan Tak-yau (Physical Education Unit)
Orientation Day for Undergraduate Admissions, 2011	Mrs Grace M Y Chow Chan (Office of Admissions & Financial Aid)
Arts and Culture Programmes (2011-2012) of the Office of the Arts Administrator	Ms Ribble S M Chung (Office of The Arts Administrator/Sir Run Run Shaw Hall)
Payment process documentation and re-engineering	Mr Peter K M Lee (Bursary)
Production of career-related materials and video of Career Planning and Development Centre (CPDC) and Enhancement of CPDC service	Mr Raymond Y C Leung (Office of Student Affairs)
Entrance Health Evaluation	Ms Heidi L C Hui (University Health Service)
Health Ambassadors Programme	Mrs Pauline M Y Kan Yuen (University Health Service)
Healthy University	Dr Scotty W C Luk (University Health Service)
Multimedia Collection Service	Ms Wu Yi-feng (United College Wu Chung Multimedia Library)
Cantonese and Mandarin Teaching Materials Development and Cantonese/Mandarin Contrastive Analysis Projects	Mr Chan Chi-leung (Yale-China Chinese Language Centre)
粵普音節對應與詩歌朗誦資料匯編	Ms Chan Ning (Dept of Chinese Language & Literature)
意義被動句與"被"字句習得順序及難度比較	Ms Hon Sun-yu (Yale-China Chinese Language Centre)
Developing University students' oral competence	Ms Vivian Y Y Li (English Language Teaching Unit)
「愛的音點」寫作計劃(由中華書局出版)	Dr Tao Kwok-cheung (Dept of Philosophy)
Mergers & acquiristims in the hospitality and tourism industry	Prof Eliza C Y Tsz (Dept of School of Tourism & Hotel Management)
Physical Education teachers' Perception and Application of Teaching Games for Understanding (TGFU) A Constructivist Perspective	Prof Amy S C Ha (Dept of Sports Science & Physical Education)
A study of the English teacher education programmes in Hong Kong	Prof Barley S Y Mak Chan (Dept of Curriculum & Instruction)
Platform for Language Teacher Education	Prof Eunice L Y Tang (Dept of Curriculum and Instruction)
The Relationship of Breakfast Consumption with Obesity and School Behavior in Hong Kong Children	Prof Stephen H S Wong (Dept of Sports Science & Physical Education)
Investigation on Structural Robust Damage Detection Using Vibration-based parameters	Dr Li Yi-yang (Dept of Mechanical and Automation Engineering)
Multimedia Collection Service	Ms Wu Yi-feng (United College Wu Chung Multimedia Library)
Walking Campaign	Ms Heidi L C Hui (University Health Service)
Mass CPR Training	Mrs Pauline M Y Kan Yuen (University Health Service)
Recording new exams and practices for 2012-2013	Ms Inoue Yumi (Dept of Japanese Studies)

Project Title	Supervisor (Dept/Unit)
The physiological actions & IGF-3 on ovarian functions	Prof Cheng Hon-ki (School of Biomedical Sciences)
Fragility Hip Fracture Care in Hong Kong - Implication for Healthcare Policy in Hong Kong	Prof Cheung Wing-hoi (Dept of Orthopaedics & Traumatology)
Meconium aspiration syndrome: ventilation or perfusion problems?	Prof Ellis K L Hon (Dept of Paediatrics)
Clinical evaluation of a computerized self-administered hearing test and audio signal modification system	Prof Anna C S Kam (Dept of Otorhinolaryngology, Head & Neck Surgery)
Effect of olmesartan compared with placebo on the process of left ventricular remodeling after acute myocardial infarction	Prof Vivian W Y Lee (Dept of Pharmacy)
Health-related Quality of Life fo coronary heart disease patients undergoing percutaneous coronary intervention in Hong Kong	Prof Vivian W Y Lee (Dept of Pharmacy)
Comparison of different voice sampling methods for cantonese speakers	Prof Kathy Y S Lee (Dept of Otorhinolaryngology, Head & Neck Surgery)
Revolving door syndrome: A phenomenology study of hospital readmissions of chinese older people with chronic obstructive pulmonary disease	Ms Fiona W K Tang (The Netersole School of Nursing)
Differential impacts of anti-smoking legislation on death rates of cardiovascular and respiratory diseases in Hong Kong population	Prof Tian Lin-wei (School of Public Health and Primary Care)
Circumvention of multidrug resistance in cancer chemotherapy by novel tyrasine kinase inhibitors	Prof Kenneth K W To (Dept of Pharmacy)
"Running for Health" Publication of a health Promotion Book	Ms Tong Po-yee (The Hong Kong Jockey Club Sports Medicine and Health Sciences Centre)
Literature Review of Traditional China Medicine Studies	Prof Eliza L Y Wong (School of Public Health and Primary Care)
Using a systematic approach to evaluate primary care development in Hong Kong, shenzhen, Kunming and Shanghai	Prof Wei Xiao-lin (School of Public Health and Primary care)
Physical Fitness & Mental Health in HK Elderly	Mr Forrest C F Yau (Centre for Nutritional Studies)
Water Distribution and Water Use Efficiency in Vertical Greening Systems	Prof Chu Lee-man (School of Life Sciences)
Molecular Analysis of Dried Seafood staff for authentication	Prof Kwan Hoi-shan (School of Life Sciences)
Preparation of alkali-Metal Amide Complexes	Prof Lee Hung-kay (Dept of Chemistry)
Clinical Observation of the Beneficial Effects of Chinese Medicine on Pneumoconiosis Patients	Dr Liong Ching (School of Chinese Medicine)
Calcium Signaling in embryon Stem Cell-derived Lardiomycytes	Prof Faye T S Ying (Dept of Biochemistry)
Comparative Study of Photocatalytic Disinfection of Escherichia coli and Its Mutants	Prof Wong Po-keung (School of Life Sciences)
Solution-based preparation of nanomaterials	Prof Jimmy C M Yu (Dept of Chemistry)
Extraneous noise events in Hong Kong Countryside	Prof Lam Kin-che (Dept of Geography & Resource Management)
香港八十年代民主運動口述歷史	Prof Ma Ngok (Dept of Government and Public Administration)
Cost-effectiveness analysis of insulin glargine versus NPH insulin in Type 2 diabetes mellitus patients in Hong Kong in the public hospital outpatient setting	Prof Vivian W Y Lee (Dept of Pharmacy)
Evidence of Brain Damage in Chronic Ketamine Users - a Brain Imaging Study	Prof Tang Wai-kwong (Dept of Psychiatry)
Investigating Urban Disaster Literacy & Preparedness Among Chinese Population in Hong Kong	Ms Janice S K Yue (School and Public Health & Primary Care)
Production of Artificial Nucleases for Genome Engineering Studies	Prof Cheng Hon-ki (School of Biomedical Sciences)

Project Title	Supervisor (Dept/Unit)
Language Acquisition by Deaf Children	Prof Lam Wai-sze (Dept of Linguistics and Modern Languages)
Mandarin & Cantonese Learning Materials Preparation & Applied Research	Mr Chan Chi-leung (Yale-China Chinese Language Centre)
Does CDS Trading Affect Option Pricing?	Prof Cao Jie (Dept of Finance)
How do Consumers Perceive a Jun-Zi Oriented Business?	Prof Tse Ching-biu (Dept of Marketing)
Leadership Training & Application Programme	Ms Michele Y S Tang (Undergraduate Studies in Business)
Teaching Survey	Prof Barley S Y Mak Chan (Dept of Curriculum & Instruction)
Study of the Correlation between Sports Efforts and Neurological Signals	Prof Chan Kam-tai (Dept of Electronic Engineering)
Development of a Self-Learning Platform for Foundation Courses in Engineering	Prof Lee Tan (Dept of Electronic Engineering)
Biostatistical Computing / Bioinformatics	Prof Nelson L S Tang (Dept of Chemical Pathology)
Elderly Fitness & Participation in Physical Activities	Mr Forrest C F Yau (Dept of Medicine and Therapeutics)
Investigation of Knee Torque generated by Neuromuscular Electrical Stimulation on Thigh Muscles	Prof Chan Kai-ming (Dept of Orthopaedics & Traumatology)
The Trigger of Stuttering: An Investigation on the Linguistic Factors	Prof Kathy Y S Lee (Dept of Otorhinolaryngology, Head & Neck Surgery)
Childhood Asthma: Intensive care versus non-intensive care admissions	Prof Hon Kam-lun (Dept of Paediatrics)
Proton Pump Inhibitor versus histamine-2 receptor antagonist on the rebleeding rate in patients with Helicobacter pylori-negative idiopathic bleeding ulcers: a double-blind randomized controlled trial	Prof Vivian W Y Lee (Dept of Pharmacy)
The Environment and the Law - Research and Clerical Assistance	Prof Zhao Yu-hong (Undergraduate Programme)
When male becomes the minority: University experience of male nursing students	Prof Joanne C C Yan (The Nethersole School of Nursing)
"Swimming for Health" publication of a health promotion book	Prof Chan Kai-ming (Dept of Orthopaedics & Traumatology)
Relationship between influenza vaccination and admission to hospital	Prof Paul K S Chan (Dept of Microbiology)

Project Title	Supervisor (Dept/Unit)
Food Labeling and Self Management for Patients in Primary Care Patients with Hypertension	Prof Josette S Y Chor (School of Public Health and Primary Care)
夜間輪班工作與亂腺癌發生聯繫研究	Prof Wang Feng (School of Public Health and Primary Care)
Using a systematic approach to evaluate primary care development in Hong Kong, shenzhen, Kunming and Shanghai	Prof Wei Xiao-lin (School of Public Health and Primary Care)
Occupational, Non-viral Environmental, and Genetic Risk Factors in the Causation of Nasopharyngeal Carcinoma - A Case-control Study Among Hong Kong Chinese	Prof Ignatius T S Yu (School of Public Health and Primary Care)
Comparison of the Sprinting Kinematics between Sprinters and Footballers in Mid-Acceleration Phase	Ms Tong Po-ye (The Hong Kong Jockey Club Sports Medicine and Health Sciences Centre)
Chinese University Students' Perception of Self-Efficacy	Prof Joanne C C Yan (The Nethersole School of Nursing)
Preparation of Graphene_Based Photocatalysts	Prof Jimmy C M Yu (Dept of Chemistry)
Vines for Thermal Regulation and Vertical Greening	Prof Chu Lee-man (School of Life Sciences)
Construction of DNA database for Dried Seafood	Prof Kwan Hoi-shan (School of Life Sciences)
2012 年特首選舉研究	Prof Ma Ngok (Dept of Government and Public Administration)
An International Conference in Hong Kong on Liberal Education in Asian Universities on June 12-15, 2012	Dr Glenn Shive (The Hong Kong-America Center)
Health Promotion in Workplace	Ms Janice S K Yue (School of Public Health and Primary Care)
TCM Syndrome Differentiation for Psychotropic Drug Abusers	Prof Tang Wai-kwong (Dept of Psychiatry)
Feasibility Study on Invoice Processing Automation	Mr Peter K M Lee (Bursary)
Enhancement of Career Planning and Development Centre (CPDC) service on Global Internship Programme and CUHK Mentorship Programme	Mr Raymond Y C Leung (Office of Student Affairs)
Arts and Culture Programmes (2011-2012) of the Office of the Arts Administrator	Ms Ribble S M Chung (Office of The Arts Administrator/Sir Run Run Shaw Hall)